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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR DRAGA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/19-01/7 
URBROJ:  2170/01-09-10-19-18 
Rijeka,  16.09.2019. 

 
 
 

ZAPISNIK 
SA 9. SJEDNICE VMO DRAGA 

 
9. sjednica VMO Draga održana je 16.09.2019. s početkom u 18,00 sati u prostorijama 

MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Ivica Širola, predsjednik VMO 

 Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika VMO 

 Rašid Jašarević, član VMO 

 Viktorija Vlahov, član VMO  

 Ivica Mandekić, član VMO 
Ostali nazočni  

  
 

Sjednici nisu bili nazočni: 

  

Usvajanje zapisnika sa 8. sjednice VMO Draga: 
1. Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
 
Sjednicu je otvorio zamjenik predsjednika VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Dogovor i pripreme za provođenje planiranih programa (Dan Mjesnog odbora / Draška 

jesen / Gljive našeg kraja) 
2. Komunalna problematika  
3. Razno 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
 
AD1 
Članovi Vijeća su mišljenja kako je potrebno kontaktirali s mogućim izvođačima i njihovim 
slobodnim terminima za sudjelovanje u programu obilježavanja Dana Mjesnog odbora, te da se 
računa dogovoriti termin sredinom listopada mjeseca kada bi se program i realizirao. 
Predsjednik se obvezuje da će kontaktirati s sportskim udrugama u Dragi koji su planirani za 
učestvovanje u programu obilježavanja Dana MO. 
• Vijeće Mjesnog odbora i članovi Podružnice umirovljenika Draga ove godine je predvidilo 
realizaciju programa pod nazivom "Draške jeseni" tj. održavanje eko izložbe proizvoda na kojoj će 
mještanke Drage prezentirati i izložiti svoje domaće pripremljene proizvode, stoga je gđa. Đurđa 
Smokvina, predsjednica Podružnice umirovljenika Draga izrazila želju penzjonerka da se 
planirana aktivnost realizira u sklopu obilježavanja Dana MO. Kontaktirati će se s gđom. Đurđom 
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Smokvina, predsjednicom Podružnice umirovljenika Draga i pozvati će se na sljedeći sastanak 
Vijeća kako bi se dogovorio plan provedbe ovog programa.  
• Predsjednik nadalje podsjeća da je planirana provedba programske aktivnosti pod nazivom 
“Gljive našeg kraja” te se tajnica obavezuje kontaktirati s gosp. Anđelkom Šikićem, mještaninom i 
članom Uduge Ožujka kako bi se izvidjela mogućnost da se datum branja i održavanja izložbe 
održi u sklopu obilježavanja Dana MO. 

 Kontaktirati će se i s gospođom Loredanom Večerina, mještankom Drage koja izrađuje 
kamene skulpture, te izvidjeti mogućnost da se uvrsti održavanje izložbe u program 
obilježavanja Dana MO.  

Zaključak:  
VMO Draga se je jednoglasno složilo. 
 
 
AD 3 
Vijeće je informirano o sljedećem: 
- Odjelu gradske uprave za komunalni sustav gosp. Ivanu Šimatoviću dostavljena je prijava da 
je uočeno da su na proširenju prije puta za mjesno groblje Draga odložene – bačene  stare 
stvari. Isto tako uočeno je da je odložena – bačena željezna konstrukcija stolica i ormarić s 
desne stane od glavne prometnice nakon ulaza u Dragu, a kod baja na lokaciji Brig preko puta 
kbr.57 odbačene su stare stvari - daske. Zatražena je pomoć da se izvrši uklanjanje istog kako 
bi spriječili daljnje odlaganje i nagomilavanje tj. stvaranje deponija. 
Vijeće Mjesnog odbora Draga dobilo je primjedbu mještana u svezi odbačenih suhih grana 
koje su odložene uz baje,. a koje se nalaze u ulici Brig iza Brodokomercovog dućana preko 
puta kbr.26c i  na lokaciji Brig preko puta kbr.57. Zatražena je pomoć u rješavanje navedenog. 
 
- Zamjenik predsjednika gosp. Ivan Pribanić informira Vijeće Mjesnog odbora Draga da je 
prilikom zadnje održane sahrane pokojnika u Dragi dobivena primjedba mještana u svezi 
stanja raslinja oko baje kao i odbačenih suhih grana koje su odložene uz baje, a koje se 
nalaze preko puta mrtvačnice u Dragi.  
Fotografirano je stanje na terenu te je o istom obaviješten odjel za komunalno redarstvo i odjel 
za komunalni sustav, te se zatražila pomoć u rješavanju navedenog. 
 
- Zamjenik predsjednika gosp. Ivan Pribanić informira Vijeće Mjesnog odbora Draga da na 
lokaciji Brig na cesti ispod mrtvačnice prema doljnjem parkingu dolazi do čestog pucanja  cijevi 
od vode, te nakon što se javi „Vodovodu i kanalizaciji“ prođe još par dana dok ne izvrše 
sanaciju, a za to vrijeme voda curi po kolniku, (upravo je završena sanacija cijevi koja je pukla 
ovih dana). Prijedlog je da se „Vodovod i kanalizaciju“ traži da na tom dijelu kompletno 
promjene i postave nove cijevi od vode. 
Zaključak: 
Vijeće MO Draga se je jednoglasno složilo s prijedlogom. 
 
- Odjel gradske uprave za komunalni sustav obaviješten je da je uz glavnu drašku prometnicu 
na ulazu u Dragu uočeno urušenje stjenskog pokosa, te kako navedena radnja predstavlja 
opasnost za vozače i pješake, traži se hitna provjera i izvedba zaštite pokosa u cilju 
sprječavanja daljnjeg obrušavanja materijala na pješački nogostup i prometnicu.   
 
- Vijeću Mjesnog odbora Draga obratila se je mještanka i postavila upit da je zanima da li 
Sušačka draga ima gradski plin i da li će se uvoditi ako ga nema? 
Kako je upit vezan za nadležnost Energa proslijeđeno je pitanje mještanke i zatraženo je da se 
dostavi povratna informacija.  
Zaključak: 
Vijeće MO Draga je primilo na znanje. 
 
 
- Vijeću mjesnog odbora Draga obratila se obitelj Lutz, Tijani 64., da je dana 27.07.2019. bilo 
strašno nevrijeme i palo je puno kiše i ponovilo se da su potoci vode tekli iz skladišta Luke 
Rijeka prema njihovom vrtu i natopili ga do visine od 30 cm. 
Članovi Vijeća se podsjećaju da je Rijeka Promet obećao pomoći na način da će se izvesti 
radovi na izgradnji upojnog bunara na dijelu terena koji pripada području Grada Rijeke. 
Nadalje u svezi upućenog dopisa koji je Odjel gradske uprave za komunalni sustav dostavilo 
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Gradu Bakru, Vijeće Mjesnog odbora Draga od nadležnog odjela Grada Bakra nije dobilo 
nikakvu povratnu informaciju u svezi predmetne problematike. 
Zaključak:  
Vijeće MO Draga se je jednoglasno složilo da se uputi mail Miroslavu Badriću u Rijeka Promet 
i Višnji Mohorovičić u Odjel gradske uprave za komunalni sustav u kojem će se spomenuti 
gore navedeno, te će se zatražiti hitna intervencija i pomoć kako bi mještanima mogli dati 
povratnu  informaciju o daljnjem postupanju i rješavanju predmetne problematike. 
 
- Obitelj Večerina iz naselja Tomasići kbr.26., obratili su se Vijeću Mjesnog odbora kako bi  
obavijestili da su nakon izvedenih radova na orezivanju nepoželjne vegetacije iznad kuća 
kbr.26 i kbr.27 uz prugu ostale grane koje je potrebno ukloniti. Mještani su skrenuli pažnju da 
su na tom dijelu pruge već bila dva požara, pa mole da se spriječi moguća opasnost.   
Vijeće mjesnog odbora Draga dostavilo je Hrvatskim željeznicama zahtjev za izvršenje 
navedenih radova. 
 
- Predsjednik upoznaje da se u subotu 21. rujna 2019. održava sportski turnir na igralištu u 
Dragi, te će se zatražiti gosp. Vladu Jauka iz Odjela gradske uprave za komunalni sustav da 
se za potrebu realizacije sportskog događanja odobri i osigura da reflektori svijetle od petka do 
nedjelje do ponoći. 
 
- Vijeću mjesnog odbora Draga obratio se je gosp. Rudi Margana, Orlići 26 da su učestale 
prometne nezgode na prometnici kod crkve Sv. Antuna Padovanskog kod kućnih brojeva Orlići 
24 i 26/ zadnja je bila prije mjesec dana kada mu je uništen parkirani auto, a mještanin je 
završio u bolnici sa slomljenim kukom. Traži da se kod odgovarajućih službi zatraži 
označavanje pješačkog prijelaza prema autobusnoj stanici i baji za smeće, te da se postave 
ležeći policajci kako bi se usporilo kretanje vozila. 
Zaključak: 
Vijeće MO Draga se je jednoglasno složilo da se zaprimljeni mail gosp. Rudi Margana, Orlići 
26., dostavi Rijeka Prometu i zatraži da se razmotri navedena problematika, s napomenom da 
kad se zaprime potpisi mještana iz navedenog dijela naselja, iste će se naknadno dostaviti. 
Gospodina Rudi Margana obavijestiti će se da je poslan zahtjev Rijeka Prometu, a da on u 
međuvremenu pokuša sakupiti i potpise susjeda koji će se naknadno dostaviti.  
 
- Vijeću mjesnog odbora Draga obratio se je gosp.Mladen Grbac, Orlići 34 u zahtjevom da na 
2 baje za biološki otpad potrebno je obnoviti (zamjena kočnica ili zamjeniti kompletno), te na 
baji za plastiku potrebno je izvršiti zamjenu brave ili zamjeniti cijelu baju.  
Zaključak: 
Vijeće MO Draga se je jednoglasno složilo da se zaprimljeni zahtjev dostavi K.D. “Čistoći”, te 
da se zatraži hitnija intervencija i  zamjenu ili popravak predmetnih baja. 
 
 
AD 3 
Predsjednik informira članove Vijeća o sljedeće: 
• Turistička zajednica Rijeke i Grad Rijeka pozivaju na podjelu nagrada i priznanja povodom 
završetka ovogodišnje  akcije „Volim Rijeku“ koja će se održati 27. rujna 2019. u 12 sati u 
Gradskoj Vijećnici Grada Rijeke. Vijeće MO Draga dobilo je poziv u svezi uručenja priznanja 
koje je dodijeljeno Mjesnom odboru Draga za uključivanje u akciju kroz provedbu akcije 
„Birajmo najljepšu okućnicu, balkon i prozor“, te će se zamjenik predsjednika gosp. Ivan 
Pribanić u ime Vijeća MO odazvati pozivu, te će prisustvovati svečanosti i preuzimanju 
priznanja. 
 
 
 
Sjednica je završila u 20,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Jasna Rendulić 

               Predsjednik VMO „Draga“:  
                        Ivica Širola 

  
 

 


